
Zápis z pracovní porady obecního zastupitelstva v Kališti ze dne 31.10.2007. 

Poradu obecního zastupitelstva zahájil v 18,00 hod.starosta. Uvítal zastupitele, 
přítomni jsou všichni, jako ověřovatele dnešního zápisu určuje p.Kaláška. 

Se zápisem z minulé porady seznamuje místostarosta Jindnch Kučera. Připomínky 
k zápisu nejsou, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

- Došly výsledky rozboru pitné vody. Kromě nepatrného výskytu železa jsou bez 
závad. 

- Škola podala žádost o dotaci 11.573,-Kčna pokrytí internetu ve škole. Starosta 
žádost potvrdil. 

- Dne 15,11.2007 se uskuteční setkání starostů a místostarostů v Hrotovicích. 
- Starosta potvrdil a odeslal smlouvu na poskytnutí dotace na opravu kanalizace 

v křižovatce u hospody. 
- Firma FIREA zaslala žádost na odsouhlasení přípojky NN a zákres inž.sítí které 

přípojka bude křižovat, které jsou v našem majetku. 
- Dne 22.11.se bude konat setkání starostu s představiteli České spořitelny. 
- Dne 11.12.2007 se bude v KD v Janštejně projednávat územní plán obce Horní 

Dubenky. 
- Okr.soud v Jihlavě zaslal na vědomí zbavení způsobilosti k právním úkonům pro 

Aleše Brunera, 
- Došla pozvánka na Valnou hromadu Mikroregíon Třešťsko, která se bude konat 

dne 22.11.2007. 
- TJ ZORA Praha žádá o příspěvek na nevidomé, o které pečuje. Zastupitelstvo 

rozhoduje, že za zaslané propagační plánovací kalendáře zaplatí 200,-Kč. 
- Dne 6.11.2007 proběhne na stavebním úřadě v Batelově místní šetření 

k stavebnímu povolení na domek pí.Sýkorové. 
- Na návrh starosty zastupitelstvo schvaluje mimořádnou odměnu 4.000,-Kč 

statutární zástupkyni ZŠ pí.Uhrinové. 

Diskuze-různé: 

- SDH vznesli požadavek, že by za nájem kult.domu při pořádání zábav nakoupili 
čistící a jiné prostředky, popřípadě odpracovali tuto částku při opravách. 
Zastupitelstvo s tímto souhlasí, ale musí být vše prokazatelně doloženo. 

- Zastupitelstvo neschvaluje prodej obecního pozemku 1193/2 panu Luboši 
Volavkovi, neboť pozemek tak jak je zakreslen zasahuje do místní komunikace. 

Závěrem poděkoval starosta všem za účast a poradu ukončil. 


